

日期：二零二一年四月二十三日(星期五)

Date：23 April 2021 (Friday)

時間：下午二時三十分

Time：2:30 p.m.

地點：沙田民政事務處 441 會議室

Venue：Sha Tin District Office Conference Room 441

沙田區議會 Sha Tin District Council  
交通及運輸委員會 Traffic and Transport Committee

會議通告 Notice of Meeting

1. 政府部門及有關機構就上次會議所議事項的回覆  
Responses of Government Departments and Organisations to Matters Arising from the Previous Meeting
2. “人人暢道通行”計劃下的“特別計劃”  
“Special Scheme” under the “Universal Accessibility” Programme
3. 大圍迴旋處的交通改善措施  
Traffic Improvement Measures at Tai Wai Roundabout
4. 丘文俊先生提問：乙明邨街違例泊車問題  
Question to be Raised by Mr YAU Man-chun on Illegal Parking at Jat Min Chuen Street

5. 陸梓峯女士：石門安興里興建骨灰安置所及紀念花園設施工程事宜  
Question to be Raised by Ms LUK Tsz-tung on the Works of Provision of Columbarium and Garden of Remembrance at On Hing Lane, Shek Mun
6. 周曉嵐先生提問：大埔公路一馬料水段及吐露港公路一帶交通意外、超速及非法賽車事宜  
Question to be Raised by Mr CHOW Hiu-laam, Felix on Traffic Accidents, Speeding and Illegal Motor Racing in the Vicinity of Tai Po Road - Ma Liu Shui and Tolo Highway
7. 曾杰先生提問：大圍區道路上霸佔車位(俗稱：路霸)事宜  
Question to be Raised by Mr TSANG Kit on Occupation of On-street Parking Spaces in Tai Wai District
8. 運輸署進度報告  
Progress Report of the Transport Department
9. 路政署工程進度報告  
Report on the Progress of Works of the Highways Department
10. 沙田區公共房屋及私人機構參建居屋計劃屋苑人口  
Population of Public Housing Estates and Private Sector Participation Scheme Courts in Sha Tin
11. 沙田、大圍及馬鞍山交通違例檢控數字  
Prosecution Figures on Traffic Offences in Sha Tin, Tai Wai and Ma On Shan
12. 港鐵車務及工程進度報告  
Report on the Operation and Works Progress of the Mass Transit Railway Corporation
13. 沙田區飛行航道、飛機噪音及事故報告  
Report on the Flight Paths, Aircraft Noise and Incidents in Sha Tin

#### 14. 科學園電動可移動工具實地試驗

##### On-site Trial of Electric Mobility Devices at Hong Kong Science Park

For the English version of the papers of the meeting and simultaneous interpretation service, please call 2158 5311 in advance. Provision of simultaneous interpretation service is subject to the availability of resources.